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Please print this receipt and retain throughout your journey.
Bitte drucken Sie diesen Beleg aus und führen ihn bei Ihrer Reise mit.

Travel data for/Reisedaten für: MATUSZEWSKA / ZOFIA  (CHD)
Booking reference/Buchungscode: 6ACVZW
Document Number/Dokumentennummer: 2208213616734

Details/Beschreibung:

Baggage

Reason of issuance/Verwendungszweck 1St Bag Upto50Lb23Kg 62Li158Cm

Coupon From/Von To/Nach

1 WAW MUC

Non-refundable

2 MUC WAW

Non-refundable

Issued in connection with/Ausgestellt in Verbindung mit: 2202390399605

Fare details/Preisberechnung:

Fare/Tarif: PLN 210.00

Taxes/Steuern und Gebühren:

Total/Total: PLN 210.00

DE: GRENZUEBERSCHREITENDE BEFOERDERUNG VON PERSONEN IM LUFTVERKEHR PAR. 26 (3) USTG   PL: NIP
526-00-03-819

Payment details/Zahlungsinformationen:

Form of Payment/Bezahlung: CC CA XXXXXXXXXXXX4665 Exp0318 S358708

Validating data/Ausstellungsdaten

Issued by/Ausgestellt durch: Lufthansa

Date of issue/Ausstellungsdatum: 19JAN18

Place of issue/Austellungsort: WARSAW

Issuing Agent/Ausstellendes Büro: 5000RK RKGS

Important Notice/Wichtiger Hinweis:

For this air travel the Montreal Convention or the Warsaw Convention may be applicable and these Conventions limit the liability of
carriers in respect of loss of or damage to baggage and for delay. In the case of death or bodily injury no financial limits apply under
the Montreal Convention and for European Community carriers; for damage up to the equivalent of 113.100 Special Drawing Rights
(SDR) carriers are liable regardless of negligence. Carriage on Lufthansa German Airlines is subject to its conditions of carriage, tarif
and other conditions.

Diese Flugreise kann dem Montrealer Übereinkommen oder dem Warschauer Abkommen unterliegen, die die Haftung des
Luftfrachtführers für Verlust oder Beschädigung von Gepäck und für Verspätungen beschränken. Für Tod und Körperverletzung
gelten nach dem Montrealer Übereinkommen und für die Luftfahrtunternehmen der Europäischen Gemeinschaft keine



Passenger Receipt
Electronic Miscellaneous Document 2208213616734

Page/Seite2
Haftungsgrenzen und entfällt für Schäden bis zu einem 113.100 Sonderziehungsrechte (SZR)entsprechenden Betrag der Einwand
fehlenden Verschuldens. Beförderung mit der Deutschen Lufthansa unterliegt deren Beförderungs-, Tarif- und sonstigen
Bedingungen.


